
Protokół Nr 210
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 marca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1000• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest:
Modernizacja szczegółowej osnowy geodezyjnej wysokościowej na
części powiatu koneckiego (obszar I) zakończoną wyrównaniem

w układzie wysokościowym PL-EVRF2007-NH - 2 uchwały,

b) przystąpienia do Staropolskiej Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.
3. Omówienie robót koniecznych, które wystąpiły w ramach realizacji

zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa IV piętra budynku Starostwa

Powiatowego w Końskich w ramach zadania inwestycyjnego pn.

"Przebudowa budynku biurowego - poprawa warunków pracy
pracowników Starostwa i obsługi petentów - przebudowa IV piętra wraz
z salą konferencyjną, w tym dla potrzeb Poradni Psychologiczno

Pedagogicznej.
4. Sprawy różne.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było Zarząd przyjął proponowany porządek

obrad w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu Powiatu

w sprawach:
a) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego przedmiotem
jest:
Modernizacja szczegółowej osnowy geodezyjnej wysokościowej na części

powiatu koneckiego (obszar I) zakończoną wyrównaniem w układzie

wysokościowym PL-EVRF2007-NH
Oznajmiła, że Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

przygotował postępowanie na wniosek Wydz. Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami. Wymieniła proponowany skład osobowy Komisji
Przetargowej. Omówiła kryteria wyboru oferty tj. cena 60%, okres gwarancji

40%. Zaproponowała, aby warunkiem przystąpieniado przetargu było wykonanie

conajmniej jednej osnowy geodezyjnej wysokościowej. Poinformowała, że

w dniu dzisiejszym zostałoby zamieszczone ogłoszenie o przetargu. Otwarcie

ofert zaplanowano na 24 marca b.r.

Uwag do w/w projektów uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały nr 16/2022 oraz Nr 17/2022

w przedmiotowych sprawach.

b) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

przystąpienia do Staropolskiej Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.
Oznajmiła, że sprawa ta była omawiana na poprzednim posiedzeniu
Zarządu. Poinformowała, że ustaliła z Radcą Prawnym formę wyrażenia

zgody na przystąpienie do Grupy Zakupowej. Stwierdziła, że kolejnym

2



krokiem będzie podpisanie porozumrema. Odczytała treść projektu

uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 18/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad.3
Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pani Barbara Mariańczyk przedstawiła, jakie wystąpiły roboty konieczne do

wykonania, których nie dało się przewidzieć na czas ogłoszenia postępowania

przetargowego na przebudowę IV piętra budynku administracyjnego Starostwa.

Oznajmiła, że zakładano, iż instalacja centralnego ogrzewania nie będzie

wymieniana. Podczas realizacji robót okazało się, że skucie posadzek nie jest

możliwe,z uwagi na ryzyko uszkodzenia stropu. Zwróciła uwagę, że w zaistniałej

sytuacji wymiana c.o. jest konieczna, co potwierdził inspektor nadzoru branży

sanitarnej. Ponadto, z uwagi na zbyt mały przekrój kabla zasilającego, zgodnie

z opinią wykonawcy i inspektora nadzoru należy przeprowadzić nową

wewnętrzną linię zasilającą bezpośrednio z rozdzielnicy głównej. Szacunkowy

koszt wykonania nowego zasilania to ok. 30 000 zł netto. Łączny koszt robót

koniecznych wynosi ok. 98 000 zł netto.

Zarząd wyraził zgodę na wykonanie robót koniecznych, które wystąpiły

w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn: "Przebudowa IV piętra budynku

Starostwa Powiatowego w Końskich".

Ad. 4

W sprawach różnych:

• Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński udzielił informacj i z otwarcia ofert dotyczących remontów

cząstkowych dróg. Nadmienił, że do podpisania umowy z wykonawcą,

bądź wykonawcami brakuje 617629 zł. Poinformował, że termin

związania ofertą wynosi 30 dni. Na podstawie porozumienia z wykonawcą

można wnioskować o przedłużenie terminu o kolejne 30 dni. Wniósł

o dołożenie przez powiat brakującej kwoty.
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W związku z wysokimi cenami na rynku surowców, co przekłada się na

ceny remontów dróg Zarząd postanowił zaczekać do momentu stabilizacji na
rynku paliw.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że w Zespole

Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich prawie cała kwota
zabezpieczona na energię elektryczną została wydana. Zaproponowała, aby

środki z oszczędności z dodatkowego, trzynastego wynagrodzenia

przesunąć na ten cel.

Zarząd uznał, że pobór energii elektrycznej w ZSP Nr l w Końskich, przy
zainstalowanej fotowoltaice jest zbyt duży i upoważnił Sekretarza Powiatu - Pana

Zbigniewa Sadorskiego do przeprowadzenia analizy poboru energii

wykorzystywanej przez szkołę.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1040 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

\luI........................Lps.!. .
I

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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